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PROTOKÓŁ nr XXXVIII/2017 

 sesji Rady Miejskiej w Suwałkach 

odbytej w dniu 29 listopada 2017 r. w godzinach 1000 – 1320  

w sali nr 26 Urzędu Miasta w Suwałkach ul. Mickiewicza 1. 

Obradom przewodniczył: 

     Zdzisław Przełomiec - przewodniczący Rady Miejskiej w Suwałkach.  

 

Radni obecni: 

1. Bogdan Bezdziecki 

2. Andrzej Paweł Chuchnowski 

3. Tadeusz Czerwiecki 

4. Zbigniew Roman De – Mezer 

5. Grzegorz Gorlo 

6. Jacek Juszkiewicz  

7. Bożena Maria Kamińska   

8. Karol Korneluk  

9. Stanisław Kulikowski 

10. Kamil Lauryn 

11. Andrzej Łuczaj  

12. Wojciech Malesiński    

13. Józef Wiesław Murawko 

14. Wojciech Pająk  

15. Zdzisław Przełomiec 

16. Anna Ruszewska 

17. Irena Bożena Schabieńska  

18. Sławomir Jan Szeszko  

19. Zdzisław Stanisław Ścięgaj 

20. Andrzej Turowski 

21. Piotr Wasiukow  

Radni nieobecni: 

     1. Zbysław Wojciech Grajek 

      2. Zdzisław Koncewicz 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach uczestniczyli: 

Prezydent Miasta Suwałk, Zastępcy Prezydenta Miasta Suwałk, Sekretarz Miasta, naczelnicy 

niektórych wydziałów Urzędu Miejskiego, kierownicy inspekcji, policji   i straży, sołtysi, 

prezesi i dyrektorzy niektórych jednostek organizacyjnych, przedstawiciele radia, telewizji            

i prasy.  

Listy obecności stanowią załączniki nr 2 – 5 do protokołu.  
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Ad pkt. 1 

Otwarcie obrad. 

Zdzisław Przełomiec otworzył XXXVIII sesję Rady Miejskiej w Suwałkach, po czym powitał 

przybyłych na obrady:  Czesława Renkiewicza - Prezydenta Miasta Suwałk, Łukasza Kurzynę 

- Zastępcę Prezydenta Miasta Suwałk, Ewę Beatę Sidorek- Zastępcę Prezydenta Miasta 

Suwałk,  Mariusza Klimczyka – Sekretarza Miasta, przedstawicieli instytucji rządowych               

i powiatowych, służby mundurowe, przedstawicieli związków zawodowych, dyrektorów, 

kierowników i prezesów miejskich jednostek organizacyjnych, sołtysów, przedstawicieli radia, 

telewizji i prasy, radcę prawnego, naczelników i kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego. 

Powitał przybyłych na obrady mieszkańców miasta oraz internautów i radnych Rady Miejskiej 

w Suwałkach. 

Przewodniczący stwierdził, że na 23 radnych ustawowego składu Rady w obradach sesji bierze 

udział 20 radnych w związku z powyższym istnieje wymagane kworum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Zdzisław Przełomiec poinformował, że o swojej nieobecności na sesji poinformował radny 

Zbysław W. Grajek 

 

Ad pkt. 2 

Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

 

Zdzisław Przełomiec poinformował, że porządek dzisiejszych obrad został państwu radnym 

podany przy zawiadomieniu o zwołaniu sesji.  

 

Radni nie zgłosili uwagi wniosków, wobec czego przyjęli następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku  obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr XXXVII/2017 sesji Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia                             

25 października 2017 roku.                     

4. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Suwałk i wykonaniu uchwał Rady Miejskiej                  

w Suwałkach od dnia  25 października 2017 roku.    

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Mieście Suwałki za rok szkolny 

2016/2017.  

6. Informacja dotycząca  zapotrzebowania na zatrudnienie więźniów w jednostkach 

podległych Miastu Suwałki, oraz w innych podmiotach uprawnionych (na podstawie 

ustawy Kodeks karny wykonawczy) do zatrudniania więźniów. 

7. Informacja z konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego 

jako części budżetu miasta na 2018 rok. 

8. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu Uchwały Rady Miejskiej              

w Suwałkach w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach na 2018 rok. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki                                 
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i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach 

na 2018 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu szczepień przeciwko 

wirusowi brodawczaka ludzkiego dla mieszkanek Suwałk”.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zadań Miasta Suwałki realizowanych 

w roku 2017 ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu ulicy Północnej w Suwałkach. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego północnej części rejonu Krzywólki w Suwałkach. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy Sianożęć w Suwałkach. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu ograniczonego ulicami: Północną, Armii 

Krajowej, Prymasa Stefana Wyszyńskiego i granicą administracyjną miasta Suwałk. 

16. Interpelacje i zapytania radnych.   

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości 

gruntów stanowiących zrekultywowane tereny po górniczych wyrobiskach nadziemnych 

zajętych na potrzeby prowadzenia działalności w zakresie turystyki, rekreacji i sportu. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIII/156/2015 Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 25 listopada 2015 r. w sprawie określenia wzorów deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanych przez 

właściciela nieruchomości. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących 

dochód Miasta Suwałki instrumentem płatniczym. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości 

na 2018 r.  

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych na 

2018 r. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Sępólno Krajeńskie.  

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na  2017 rok.                       

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2017–2035.  

25. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

26. Wnioski i oświadczenia radnych. 

27. Zamknięcie obrad. 
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Ad pkt. 3 

Przyjęcie protokołu nr XXXVII/2017 sesji Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia                             

25 października 2017 roku.    

   

Zdzisław Przełomiec poinformował, że zgodnie z § 46 Statutu Miasta Suwałk protokół obrad 

z XXXVII sesji został sporządzony i wyłożony do wglądu radnym w Biurze Rady Miejskiej. 

Radni mogli zgłaszać poprawki lub uzupełnienia do protokołu nie później niż w dniu 

poprzedzającym sesję Rady Miejskiej, na której następuje przyjęcie protokołu, czyli w dniu        

24 października 2017 r.  

W wymienionym terminie do treści protokołu radni nie zgłosili poprawek i uzupełnień, wobec 

powyższego protokół nr XXXVII/2017 obrad Rady Miejskiej w Suwałkach, został przyjęty. 

 

Ad pkt. 4 

Informacja o pracy Prezydenta Miasta Suwałk i wykonaniu uchwał Rady Miejskiej              

w Suwałkach od dnia  25 października 2017 roku.     

                                                                                       

Zdzisław Przełomiec poinformował, że powyższą informację radni otrzymali w materiałach 

sesyjnych. Zapytał, czy są uwagi i pytania w tym zakresie. Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Zdzisław Przełomiec stwierdził, że Informacja o pracy Prezydenta Miasta Suwałk                             

i wykonaniu uchwał Rady Miejskiej w Suwałkach od dnia  25 października 2017 roku            

została przyjęta.  

Informacja stanowi załącznik nr 6  do protokołu.  

 

Ad pkt. 5 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Mieście Suwałki za rok szkolny 

2016/2017.    

Zdzisław Przełomiec poinformował, że informacja była  przedmiotem posiedzenia Komisji 

Oświaty i Wychowania  w dniu 22 listopada br. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do przedłożonego materiału.  

  

Ewa Beata Sidorek – Z-ca Prezydenta Miasta Suwałk przedstawiła informację.           

Informacja stanowi -  załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Uwag do informacji nie stwierdzono. 

Zdzisław Przełomiec, stwierdził, że Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych                  

w Mieście Suwałki za rok szkolny 2016/2017, została  przyjęta. 

 

Ad pkt. 6 

Informacja dotycząca  zapotrzebowania na zatrudnienie więźniów w jednostkach 

podległych Miastu Suwałki, oraz w innych podmiotach uprawnionych (na podstawie 

ustawy Kodeks karny wykonawczy) do zatrudniania więźniów. 

Informacja stanowi -  załącznik nr 8 do protokołu. 
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Zdzisław Przełomiec poinformował, że realizując obowiązek wynikający z § 4 ust. 2 

Rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 21 sierpnia 2017 r. w sprawie trybu 

wyznaczania podmiotów, na rzecz których skazani mogą wykonywać prace na cele społeczne, 

oraz czynności tych podmiotów w zakresie wykonywania pracy. 

Prezydent Miasta Suwałk przedkłada informację Dyrektora Aresztu Śledczego                                 

w Suwałkach oraz informację o liczbie i treści zgłoszonych zapotrzebowań, pomiotach 

zgłaszających zapotrzebowanie na nieodpłatną pracę osadzonych, które spełniają wymagania 

określone w art. 123a § 5 ustawy Kodeks karny wykonawczy. 

 

Nie stwierdzono uwag i wniosków. 

Zdzisław Przełomiec stwierdził, że Informacja dotycząca  zapotrzebowania na zatrudnienie 

więźniów w jednostkach podległych Miastu Suwałki, oraz w innych podmiotach uprawnionych 

(na podstawie ustawy Kodeks karny wykonawczy) do zatrudniania więźniów, została  przyjęta. 

 

Ad pkt. 7 

Informacja z konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego 

jako części budżetu miasta na 2018 rok. 

Informacja stanowi -  załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Zdzisław Przełomiec poinformował, że realizując obowiązek wynikający z § 14 Załącznik      

Nr 1 do Uchwały Nr XXXII/387/2017 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 25 kwietnia 2017 r.                    

w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych                 

w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2018 rok.  

Prezydent Miasta Suwałk przedkłada Radzie Miejskiej w Suwałkach  informację                               

z przeprowadzonych konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego 

jako części budżetu miasta na 2018 rok. 

 

Nie stwierdzono uwag i wniosków. 

Zdzisław Przełomiec stwierdził, że Informacja z konsultacji społecznych w sprawie 

Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2018 rok, została  

przyjęta. 

 

Ad pkt. 8 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu Uchwały Rady Miejskiej              

w Suwałkach w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach na 2018 rok. 

Informacja stanowi -  załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Zdzisław Przełomiec poinformował, że informacja była przedmiotem posiedzenia Komisji 

Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa w dniu 29 listopada br. Członkowie Komisji nie wnieśli 

uwag do przedłożonego materiału. Nie stwierdzono uwag i wniosków. 
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Zdzisław Przełomiec stwierdził, że Informacja z konsultacji społecznych dotyczących 

projektu Uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii  w Suwałkach na 

2018 rok, została  przyjęta. 

 

Ad pkt. 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki                                 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach 

na 2018 rok.  

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Kamil Lauryn - wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 20 radnych,   

 przeciw       –  0, 

  wstrzymał się      –  0. 

 

Jednogłośnie została podjęta  

Uchwała Nr XXXVIII/486/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 listopada 2017 r. 

w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach na 2018 rok. 

- stanowi załącznik nr 13 do protokołu 

 

Ad pkt. 10 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu szczepień przeciwko 

wirusowi brodawczaka ludzkiego dla mieszkanek Suwałk”.    

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Kamil Lauryn - wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 15 do protokołu. 

     

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 20 radnych,   
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 przeciw       –  0, 

  wstrzymał się      –  0. 

 

Jednogłośnie została podjęta  

Uchwała Nr XXXVIII/487/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 listopada 2017 r. 

w sprawie przyjęcia „Programu szczepień przeciwko wirusowi brodawczaka ludzkiego 

dla mieszkanek Suwałk”.    

- stanowi załącznik nr 16 do protokołu 

 

Ad pkt.11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zadań Miasta Suwałki 

realizowanych w roku 2017 ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek z autopoprawkami o podjęcie 

uchwały - załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Kamil Lauryn - wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 20 radnych,   

 przeciw       –  0, 

  wstrzymał się      –  0. 

 

Jednogłośnie została podjęta  

Uchwała Nr XXXVIII/488/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 listopada 2017 r. 

w sprawie określenia zadań Miasta Suwałki realizowanych w roku 2017 ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

- stanowi załącznik nr 19 do protokołu 

 

Ad pkt. 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu ulicy Północnej w Suwałkach. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 20 do protokołu.  
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Wojciech Pająk - wiceprzewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 21  do protokołu. 

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 22  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 20 radnych,   

 przeciw       –  0, 

  wstrzymał się      –  0. 

 

Jednogłośnie została podjęta  

Uchwała Nr XXXVIII/489/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 listopada 2017 r. 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy Północnej 

w Suwałkach. 

- stanowi załącznik nr 23 do protokołu 

 

Ad pkt. 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego północnej części rejonu Krzywólki                              

w Suwałkach. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 24 do protokołu.  

 

Wojciech Pająk - wiceprzewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 25  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 20 radnych,   

 przeciw       –  0, 

  wstrzymał się      –  0. 

 

Jednogłośnie została podjęta  

Uchwała Nr XXXVIII/490/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 listopada 2017 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego północnej części rejonu Krzywólki w Suwałkach. 
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- stanowi załącznik nr 26 do protokołu 

 

Ad pkt. 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy Sianożęć w Suwałkach. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 27 do protokołu.  

 

Wojciech Pająk - wiceprzewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 28  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 20 radnych,   

 przeciw       –  0, 

  wstrzymał się      –  0. 

 

Jednogłośnie została podjęta  

Uchwała Nr XXXVIII/491/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 listopada 2017 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu ulicy Sianożęć w Suwałkach. 

- stanowi załącznik nr 29 do protokołu 

 

Ad pkt. 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu ograniczonego ulicami: Północną, Armii 

Krajowej, Prymasa Stefana Wyszyńskiego i granicą administracyjną miasta Suwałk. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 30 do protokołu.  

 

Wojciech Pająk - wiceprzewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 31  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 21 radnych,   

 przeciw       –  0, 

  wstrzymał się      –  0. 
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Jednogłośnie została podjęta  

Uchwała Nr XXXVIII/492/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 listopada 2017 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu ograniczonego ulicami: Północną, Armii Krajowej, Prymasa 

Stefana Wyszyńskiego i granicą administracyjną miasta Suwałk. 

- stanowi załącznik nr 32 do protokołu 

 

Ad pkt. 16 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Józef W. Murawko 

1.  Radny zwrócił uwagę na zły stan techniczny oraz zaśmiecenie, m.in. butelkami po 

alkoholu, boiska  przy ulicy Daszyńskiego 5. Radny stwierdził, że brakuje tam stałych 

kontroli policji. Zaapelował o wzmożone kontrole uprawnionych służb i poddał pod 

wątpliwość korzystanie, w takich okolicznościach, z Krajowej Mapy Zagrożeń 

Bezpieczeństwa. 

2. Radny przedstawił Radzie sprawę skargi, która trafiła do prokuratury, na działania Policji 

podczas interwencji na posesji przy ulicy Hamerszmita 6 w Suwałkach. Zwrócił uwagę na 

sytuację relacji sąsiedzkich na tej posesji. Stwierdził, że jest niedopuszczalnym, aby jedna 

rodzina zastraszała i dezorganizowała codzienne życie pozostałym mieszkańcom budynku. 

Według radnego powinien reagować administrator budynku- ZBM oraz Policja, która nie 

wykonuje swoich obowiązków właściwie. Radny stwierdził, że policja opóźnia interwencje 

oraz nakłania do wycofania zgłoszeń. Dzięki takiemu zachowaniu Policji, mieszkańcy nie 

czują się bezpieczni.  

3. Radny przywołał artykuł w „ Nowinach”, gdzie przedstawiono temat złego odnoszenia 

się  pracowników socjalnych Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Suwałkach do 

podopiecznego Pana Janusza F. Zaapelował do autorki artykułu, aby zdobyła od Janusza F. 

upoważnienie o udostępnienie danych osobowych dzięki czemu artykuł stałby się bardziej 

obiektywny. Według radnego, pracownicy socjalni są zastraszeni przez podopiecznych             

i nawet boją się o swoje życie. 

 

Jacek Juszkiewicz 

1. Radny zgłosił problem nadmiernej ilości samochodów ciężarowych przewożących żwir 

ulicą Mieszka I i Osiedlem Piastowskim.  W obliczu takiej sytuacji, ulica Mieszka I zostanie 

wkrótce zniszczona, a niedawno wykonano na niej remonty. Ciężarówki poruszają się                         

z dużą prędkością, niszcząc ronda i krawężniki. Radny poprosił o wnikliwą analizę 

wydawanych zezwoleń C18 i przejazdów na ich podstawie przez Osiedle Piastowskie. Ruch 

samochodów ciężarowych powinien odbywać się ulicą Grunwaldzką, która jest do takiego 

ruchu przygotowana. 

2. Radny zgłosił problem uciążliwości Wytwórni Mas Bitumicznych przy ulicy 

Bakałarzewskiej. Mieszkańcy okolicznych ulic skarżą się na nieprzyjemny zapach podczas 

produkcji asfaltu. Radny poprosił o informację, czy opary i woń przy produkcji asfaltu jest 
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niebezpieczna dla zdrowia mieszkańców. Zasugerował, aby badania przeprowadził 

Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska. 

3. Radny zapytał o bilans Roku Czarnej Hańczy. Poddał pod wątpliwość zasadność wydania 

100 tysięcy złotych na „ puszczanie papierowych łódeczek i pląsy nad rzeką”. Poprosił              

o podanie wymiernych efektów jakie osiągnięto dzięki temu projektowi i czy środki 

finansowe nie zostały „ puszczone z nurtem rzeki”. Tytułem sprostowania, radny wyraził 

zdziwienie, że zadane pytanie o koszty i bilans jest obrazą dla organizatorów. Radny 

zauważył, że taka postawa jest obrazą mieszkańców Suwałk pytających o koszty i efekty 

przedsięwzięcia. Mieszkańcy proszą  o raport zamknięcia. 

 

Bogdan Bezdziecki 

1. Radny krytycznie przedstawił zarządzanie Suwalskim Ośrodkiem Kultury przez Panią 

Bożenę Kamińską, byłą dyrektor ośrodka. Zapytał, czy obecna Pani Dyrektor i władze 

Miasta zamierzają podjąć kroki w kierunku przeprowadzenia audytu zewnętrznego, 

oceniającego okres funkcjonowania SOK pod kierownictwem Pani Kamińskiej. Według 

radnego w tej jednostce dochodziło do marnotrawienia środków finansowych. Absencje Pani 

Kamińskiej sięgały 60 %, przez co efekty pracy mogłyby być lepsze. Tytułem sprostowania, 

radny poinformował, że nikt z Prawa i Sprawiedliwości nie zamierza ubiegać się                                     

o stanowisko dyrektora SOK. Radny dodał, że to Prezydent uczynił z SOK synekurę. 

2. Radny zapytał o powody merytoryczne nieogłaszania konkursu na stanowisko Dyrektora 

Suwalskiego Ośrodka Kultury. Dodał, że SOK nie zasługuje na okres zastoju i przetrwania, 

lecz należy mu się właściwy, dalekosiężny rozwój. 

 

Irena B. Schabieńska 

Radna przypomniała, że Klub radnych PiS zgłosił propozycje, aby jedna z większych 

suwalskich ulic nosiła nazwę Witolda Pileckiego. Dodała, że nie było aprobaty ze strony 

Miasta, aby ważny obiekt w mieście  nosił taką nazwę. Radna zapytała, czy można powrócić 

do dyskusji na temat nadania nazwy miejscu, budynkowi, ulicy, skwerowi, rondu imienia 

Witolda Pileckiego. Radna, jako ewentualną lokalizację, wskazuje centrum Suwałk, 

wykluczając peryferie. 

 

Karol Korneluk 

Radny zapytał, jak w naszym mieście funkcjonuje system komputerowy CEPIK 2 i ilu 

mieszkańców Suwałk, do tej chwili, zostało odesłanych z Wydziału Komunikacji bez 

skutecznej rejestracji pojazdów. 

 

Ad pkt. 17 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości 

gruntów stanowiących zrekultywowane tereny po górniczych wyrobiskach nadziemnych 

zajętych na potrzeby prowadzenia działalności w zakresie turystyki, rekreacji i sportu. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 33 do protokołu.  
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Wojciech Pająk - wiceprzewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 34  do protokołu. 

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 35  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 20 radnych,   

 przeciw       –  0, 

  wstrzymał się      –  0. 

 

Jednogłośnie została podjęta  

Uchwała Nr XXXVIII/493/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 listopada 2017 r. 

w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości gruntów stanowiących 

zrekultywowane tereny po górniczych wyrobiskach nadziemnych zajętych na potrzeby 

prowadzenia działalności w zakresie turystyki, rekreacji i sportu. 

- stanowi załącznik nr 36 do protokołu 

 

 

 

Ad pkt. 18 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIII/156/2015 Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 25 listopada 2015 r. w sprawie określenia wzorów 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanych 

przez właściciela nieruchomości. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 37 do protokołu.  

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 38  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 21 radnych,   

 przeciw       –  0, 

  wstrzymał się      –  0. 

 

Jednogłośnie została podjęta  

Uchwała Nr XXXVIII/494/2017 
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Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 listopada 2017 r. 

w sprawie zmiany uchwały nr XIII/156/2015 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia            

25 listopada 2015 r. w sprawie określenia wzorów deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanych przez właściciela nieruchomości. 

- stanowi załącznik nr 39 do protokołu 

 

Ad pkt. 19 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących 

dochód Miasta Suwałki instrumentem płatniczym. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 40 do protokołu.  

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 41  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 21 radnych,   

 przeciw       –  0, 

  wstrzymał się      –  0. 

 

Jednogłośnie została podjęta  

Uchwała Nr XXXVIII/495/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 listopada 2017 r. 

w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochód Miasta Suwałki 

instrumentem płatniczym. 

- stanowi załącznik nr 42 do protokołu 

 

Ad pkt. 20 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości 

na 2018 r. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 43 do protokołu.  

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 44  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   
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 za podjęciem                – 21 radnych,   

 przeciw       –  0, 

  wstrzymał się      –  0. 

 

Jednogłośnie została podjęta  

Uchwała Nr XXXVIII/496/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 listopada 2017 r. 

w sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości na 2018 r. 

- stanowi załącznik nr 45 do protokołu 

 

Ad  pkt. 21 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych 

na 2018 r. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 46 do protokołu.  

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 47  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 21 radnych,   

 przeciw       –  0, 

  wstrzymał się      –  0. 

 

Jednogłośnie została podjęta  

Uchwała Nr XXXVIII/497/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 listopada 2017 r. 

w sprawie stawek podatku od środków transportowych na 2018 r. 

- stanowi załącznik nr 48 do protokołu 

 

Ad pkt. 22 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Sępólno Krajeńskie. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                          

-  załącznik nr 49 do protokołu. 

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 50  do protokołu. 
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Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 21 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

 

Uchwała Nr XXXVIII/498/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 listopada 2017 r. 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej                        

Gminie Sępólno Krajeńskie. 

- stanowi załącznik nr 51 do protokołu 

 

Ad pkt. 23 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na  2017 rok. 

                       

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 52 do protokołu.  

 

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 53  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 13 radnych,   

 przeciw       – 8 radnych , 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Większością głosów została podjęta 

Uchwała Nr XXXVIII/499/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 listopada 2017 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na  2017 rok.                                                                     

- stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 

 

Ad pkt. 24 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2017–2035. 
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Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 55 do protokołu.  

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 56  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 13 radnych,   

 przeciw       – 8 radnych, 

  wstrzymał się      – 0. 

Większością głosów została podjęta 

Uchwała Nr XXXVIII/500/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 29 listopada 2017 r. 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata           

2017–2035. 

- stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 

 

Ad pkt. 25 

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Czesław Renkiewicz - 

Prezydent Miasta Suwałk oraz wskazane osoby: Tomasz Drejer - Dyrektor ZDiZ                       

w Suwałkach, Wojciech Pająk - Przewodniczący Komitetu Obchodów Roku  Rzeki 

Czarnej Hańczy oraz Tadeusz Czerwiecki - Prezes Międzyzakładowej Spółdzielni 

Mieszkaniowej w Suwałkach. 

 

Józefowi W. Murawko 

1. Prezydent poinformował, że boisko przy ulicy Daszyńskiego 5 jest administrowane przez 

Międzyzakładową Spółdzielnię Mieszkaniową. Tadeusz Czerwiecki dodał, że jest to jedno 

z pierwszych boisk w Suwałkach ze sztuczną nawierzchnią, przeznaczone do gry                       

w  koszykówkę. Nawierzchnia boiska posiada krótki włos z tworzywa sztucznego 

wypełniony granulatem gumowym oraz piaskiem, stąd wrażenie klepiska. Butelki po 

alkoholu to codzienność z powodu bliskości sklepów z alkoholem. Jedyne co spółdzielnia 

mogła zrobić w tym temacie, to oznaczenie na Krajowej Mapie Zagrożeń Bezpieczeństwa 

tego terenu jako miejsca spożywania alkoholu. Służby spółdzielni na bieżąco sprzątają teren 

i uprzątają puste butelki. 

2. W kwestii  mieszkańców ulicy Hamerszmita 5, Prezydent poinformował, że sprawa jest 

mu znana ponieważ gościł mieszkańców na przyjęciu interesantów. Opisali całą sytuację 

oraz poinformowali, że złożyli zawiadomienie do prokuratury na funkcjonowanie Policji.                   

Z uzyskanych od mieszkańców informacji wynikało, że z interwencji został nagrany film. 

Prezydent poinformował, że sprawa ta wykracza poza kompetencje Miasta. Problemowa 
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rodzina jest znana zarządcy nieruchomości - ZBM, jest to już trzeci lokal komunalny 

przydzielony tej problematycznej rodzinie. Mieszkańcy tej kamienicy złożyli wniosek do 

sądu o wyeksmitowanie tej rodziny. Należy mieć nadzieję, że sąd nie przyzna tej rodzinie 

lokalu socjalnego, który pochodziłby z naszych zasobów, co byłoby powrotem do punktu 

wyjścia i kolejnego problemu sąsiedzkiego. Ponadto, Prezydent zaproponował 

zainteresowanym odwiedzenie strony ze statystykami www. polskawliczbach.pl, zakładka 

„Suwałki” i sprawdzenie poziomu bezpieczeństwa w naszym mieście w porównaniu                  

z województwem i resztą kraju. Według portalu, przestępczość w Suwałkach jest wyższa od 

średniej wojewódzkiej i krajowej, a wykrywalność niestety niższa. 

3. Prezydent nie  zajął stanowiska wobec przedstawionego przez radnego artykułu 

prasowego na temat pracowników socjalnych.  Problem zapewne będzie rozpatrzony przez 

dyrekcję MOPR. 

 

Jackowi Juszkiewicz 

1. Prezydent odpowiedział, że węzeł obwodnicy Suwałk będzie zlokalizowany na ulicy 

Bakałarzewskiej. Większość kopalni kruszyw jest zlokalizowana przy drodze do Filipowa. 

Aby chronić nasze drogi i wyprowadzić transport kruszyw z dróg miejskich, zostało 

podpisane porozumienie z GDDKiA o budowie łącznika dróg w kierunku Filipowa                             

i Bakałarzewa, równoległego do obwodnicy miasta, co pozwoli na ograniczenie wjazdu 

wywrotek z kruszywem do miasta. Tomasz Drejer poinformował, że jest pewna grupa 

przedsiębiorców w naszym mieście, której wydawane jest  zezwolenie,  na podstawie 

okazania dokumentów potwierdzających, że dowożą materiały budowlane, olej opałowy, 

opał i inne towary do miejsc, gdzie występuje zakaz ruchu określonych pojazdów w tzn. 

strefie C18.  Na Osiedle Piastowskie wydanych jest 80 pozwoleń C18. Zezwolenia te 

wydawane są  na czas 3 miesięcy, a potwierdzane są dokumentami takimi jak faktury, WZ, 

na których podane są adresy miejsc gdzie dostarczane są towary. Nadużycia ze strony 

przewoźników cyklicznie się powtarzają, stąd niezbędne są kontrole Policji, która posiada 

pełną kopię dokumentacji dotyczącej zezwoleń C18. T. Drejer zadeklarował, że zwróci się 

do Policji o częstsze kontrole drogowe w okolicach ulicy Mieszka I. Dodatkowo drogomistrz 

sprawdzi zgodność numerów rejestracyjnych pojazdów z zezwoleniami C18. Notatka ze 

sprawdzenia zostanie przedstawiona Panu Prezydentowi.   

2. Prezydent odpowiedział, że Wytwórnia Mas Bitumicznych przy ulicy Bakałarzewskiej 

powstała wiele lat temu, jeszcze przed powstaniem osiedla domków jednorodzinnych.                         

Od wytwórni mas do najbliższego budynku mieszkalnego jest spora odległość. Zdarzały się 

pojedyncze skargi na zanieczyszczone powietrze ale ze wskazaniem innego źródła tj. skupu 

złomu przy ulicy Bakałarzewskiej. Wydział Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej 

Urzędu Miasta zwróci się do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska                         

z wnioskiem o przeprowadzenie w tej sprawie kontroli. 

3. W sprawie obchodów Roku Czarnej Hańczy, Prezydent przypomniał, że podjętymi 

działaniami chciano trafić z przekazem do mieszkańców miasta, że w Suwałkach mamy 

piękną rzekę. Prezydent poinformował, że podjęte działania zmierzają do uporządkowania 

terenów przy rzece, wybudowania bulwarów, ścieżek rowerowych - stąd idea akcji 

promocyjnej tego miejsca w naszym mieście. Jak widać promocja była udana, ponieważ 

uzyskaliśmy tytuł Rzeki Roku, wygrywając z rzeką Wisłą. Środki finansowe przeznaczone 
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na ten cel wyniosły 100 tysięcy złotych. Wojciech Pająk dodał, że do Komitetu 

organizacyjnego byli zaproszeni przedstawiciele wszystkich ugrupowań w Radzie 

Miejskiej. W komitecie zasiedli przedstawiciele SOK, biblioteki, przedszkoli i szkół, 

seniorów, organizacje pozarządowe. Odbyło się kilkanaście spotkań Komitetu. Celem 

projektu była popularyzacja rzeki wśród mieszkańców. Odbyło się kilkadziesiąt imprez,  nad 

rzeką lub związanych z rzeką, z udziałem tysięcy uczestników, wygrane zostało głosowanie 

na Rzekę Roku. Również samorząd otrzymał nagrodę. Fundacja Gaja przyznała nagrodę za 

najlepszą opiekę rzeki w 2016 roku. Zrealizowany projekt jest platformą do dalszych działań 

nad Czarną Hańczą w projektach inwestycyjnych oraz kulturalnych.  

 

Bogdanowi Bezdzieckiemu 

1. Prezydent odpowiedział, że Suwalski Ośrodek Kultury jako instytucja pracuje bardzo 

dobrze. Ta ocena odnosi się do całości działalności, a nie wybiórczo, w stosunku do pracy 

dyrektora. W ofercie jest wiele bardzo ciekawych wydarzeń, z których należy  korzystać,                    

a działalność instytucji wspierać. Prezydent swoją dobrą ocenę, opiera nie tylko na własnej 

obserwacji i częstym uczestnictwie w wydarzeniach kulturalno - artystycznych 

organizowanych w SOK. Oferta jest tak interesująca, że przyciąga liczną  grupę odbiorców 

z terenu całego województwa. Prezydent poinformował, że żaden pracownik SOK nie 

kierował udokumentowanych informacji do organu prowadzącego o nieprawidłowościach 

w tej jednostce. Jeśli pracownicy mają wiedzę i dowody na niegospodarność w SOK, 

powinni tę sprawę zgłosić odpowiednim organom.  

2. Prezydent stwierdził, że obecny czas pracy Pani Alicji Andrulewicz na stanowisku p.o. 

Dyrektora SOK nie jest czasem zastoju i przetrwania. SOK  dynamicznie się rozwija. 

Konkurs na dyrektora musi się odbyć i odbędzie się, w czasie określonym przepisami prawa. 

 

Irenie B. Schabieńskiej 

Prezydent odpowiedział, że do chwili obecnej Klub PiS, nie zgłosił Radzie Miejskiej 

propozycji nadania nazwy ulicy lub innego miejsca, imieniem Witolda Pileckiego. Jedynie, 

w ramach dekomunizacji, zgłoszono propozycje jak nazwać poszczególne ulice objęte tym 

procesem. Propozycje PiS nie przypadły do gustu mieszkańcom. Prezydent zgadza się             

z wnioskiem radnej i w najbliższym czasie przedstawione zostaną propozycje konkretnych 

miejsc i ulic, które mogą być nazwane imieniem Witolda Pileckiego i ks. Jerzego 

Popiełuszki. 

 

Karolowi Kornelukowi 

Prezydent poinformował, że CEPIK 2 nie działa tak jak powinien. Nie widać poprawy po 

zgłaszanych przez Urząd Miejski uwag do Ministerstwa Cyfryzacji. W ostatnich dniach 

otrzymaliśmy również pismo z Najwyższej Izby Kontroli, z pytaniem jak system CEPIK 2 

funkcjonuje w Suwałkach. W obecnej chwili, w celu rejestracji pojazdu, trzeba odbyć nawet 

trzy wizyty w Wydziale Komunikacji. Nie odnotowano skarg w tym temacie, co świadczy 

o wyrozumiałości naszych mieszkańców. W perspektywie czasu na pewno problemy zostaną 

rozwiązane. 
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Ad pkt. 26 

Wnioski i oświadczenia radnych.  

 

Wniosków i oświadczeń radnych nie stwierdzono. 

 

Czesław Renkiewicz zaprosił radnych i mieszkańców na wydarzenia kulturalne w mieście 

Suwałki. 

 

Ad pkt. 37  

Zamknięcie obrad. 

 

Kolejna sesja planowana jest na dzień 20 grudnia 2017r. o godz. 1300 w sali nr 26 Urzędu 

Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. Po sesji odbędzie się spotkanie opłatkowe. 

Ostatnia sesja w tym roku, planowana jest na 28 grudnia 2017r. o godz. 1000  w sali nr 26 Urzędu 

Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

Przewodniczący zamknął XXXVIII sesję Rady Miejskiej. Podziękował za spotkanie.  

Na tym protokół zakończono.                            

 

        Przewodniczący 

                                                                                             Rady Miejskiej w Suwałkach        

 

 

                                                                                                     Zdzisław Przełomiec 

 

Protokół sporządził:                                                                  

Marcin Andrzej Szypulski 

 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  

Urzędu Miejskiego w Suwałkach  


